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Gedeputeerde Marc De Buck constateert dat voorzitter Frans Van 
Gaeveren om 19u wellicht nog aanwezig is op de vergadering van de eerste 
commissie, en stelt voor aan de leden van de tweede commissie om alvast te 
starten. De vergadering stemt daarmee in. 

Agenda : 

1. Goedkeuring verslag vergadering 3 mei 2007. 
Er zijn geen opmerkingen en het verslag wordt goedgekeurd. 

2.  Informatiepunt Europa Direct 
Gedeputeerde De Buck en directeur Hedwig De Pauw lichten dit 
punt toe aan de hand van de ter beschikking gestelde documenten. 
 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 
 
Voorzitter Van Gaeveren vervoegt ondertussen de vergadering, 
samen met nog een aantal leden die ook de vergadering van de 
eerste commissie hebben bijgewoond. Daarnaast worden nog een 
aantal leden verwacht. De voorzitter verontschuldigt zich voor zijn 
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late aankomst en stelt voor om aan de "laatkomers" toe te staan op 
het einde van de vergadering indien gewenst nog terug te komen 
op de reeds behandelde punten. 

3. RESOC Gent en rondom Gent: dagelijks bestuur – aanduiding 1 lid 
(aan te duiden onder de effectieve leden) 
Gedeputeerde De Buck licht toe. Raadslid Jozef Van Pée was tot 
nog toe aangeduid als lid van het dagelijks bestuur van de RESOC 
Gent en rondom Gent, maar hij kan deze functie om 
beroepsredenen niet meer uitoefenen. 
 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 

4. Gewestelijk ruimtelijk uitvoeringsplan "Afbakening van de gebieden 
van de natuurlijke structuur – Intertijdengebied noordelijk gedeelte 
Prosperpolder" 
Gedeputeerde de Buck licht dit punt kort toe. Mevrouw Mirèse 
Deckers wijst er op dat in de voorliggende stukken wordt verwezen 
naar documenten op het extranet. De raadsleden blijken daar 
echter geen toegang tot te hebben. Directeur Frank De Mulder zal 
dit nakijken. Gedeputeerde De Buck dringt er op aan om alle info 
omtrent relevante websites door te mailen naar de raadsleden. 
 
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 

5. Provinciaal ruimtelijk uitvoeringsplan "Wijnveld" en provinciaal 
ruimtelijk uitvoeringsplan "Industrie West", beide te Zele. 
Gedeputeerde de Buck licht deze dossiers punt toe. Het gaat in 
beide gevallen om voorlopige vaststellingen. 
 
De heer Bruno Alens vraagt wie het initiatief heeft genomen voor 
deze PRUP's. De gedeputeerde antwoordt dat het eerste PRUP 
voortvloeit uit een decretale opdracht voor het provinciebestuur, en 
dat het tweede PRUP er komt op vraag van de gemeente Zele. De 
heer Alens vraagt tevens of de site Wijnveld al volledig vastligt. de 
gedeputeerde antwoordt dat er nog ruimte is voor discussie. 
 
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 

6. Provinciaal ruimtelijk uitvoeringsplan "Afbakening kleinstedelijk 
gebiede Dendermonde" met de deelRUP's "Grenslijn"', 
"Dendermonde West" en "Hoogveld K". 
De voorzitter geeft het woord aan gedeputeerde De Buck. Hij licht 
dit dossier kort toe. 
 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 
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7. ROM-project Gentse Kanaalzone 
De voorzitter geeft het woord aan gedeputeerde De Buck. Hij licht 
dit uitgebreide dossier kort toe. 
 
Er zijn geen technische vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 

8. Fasiver cvba 
De voorzitter geeft het woord aan gedeputeerde De Buck. De 
gedeputeerde licht dit langlopende en complexe dossier 
("Eilandje") kort toe. Wanneer relevant, zal dit dossier later nog 
uitgebreid besproken worden. 
 
De heer Rik Franck vraagt hoe het zit met ontsluiting. Directeur De 
Mulder wijst er op dat mobiliteit een volwaardig onderdeel uitmaakt 
van het inrichtingsplan. Daarbij worden twee pistes gevolgd: (1) via 
water (specifiek voor goederenvervoer, cf. logistieke activiteiten); 
(2) via de weg. In samenwerking met de Vlaamse Overheid wordt 
een PPS-formule ontwikkeld voor het doortrekken van R4 naar 
Merelbeke. Daarnaast worden wegen voorzien voor de interne 
noord-zuidontsluiting. 
 
De heer Franck vraagt welke activiteiten mogelijk zullen zijn. 
Directeur De Mulder antwoordt dat er ruimte is voor een 
wetenschapspark maar anderzijds ook voor logistieke activiteiten. 
Productieactiviteiten zijn geen optie, dus zal er geen vervuiling zijn. 
Het moet gaan om "wervende" activiteiten. 
 
De heer Johan Janssens vraagt waarom het provinciebestuur 
precies daar gronden wil kopen. Gedeputeerde De Buck stipt aan 
dat het provinciebestuur hier een voorbeeldrol wil spelen. Directeur 
De Mulder wijst er op dat het bestuur al van bij het begin bij deze 
ontwikkeling betrokken was, en dat er ook voor de toekomst een 
taak is voorzien. Gedeputeerde De Buck wijst er tot slot nog op dat 
de decretale mogelijkheden van de POM voorzien in dit type acties 
en participaties. 
 
De heer Johan Beke vraagt of er bij de ontsluiting rekening wordt 
gehouden met het Pegasusplan van De Lijn voor kantoorachtige 
tewerkstelling. Directeur De Mulder bevestigt dat er een afspraak is 
met De Lijn voor de ontsluiting van het Eilandje. 
 
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 

9. Flanders Expo nv 
De voorzitter stipt aan dat dit punt zonet ook in de eerste 
commissie is behandeld. Op zijn vraag licht gedeputeerde De Buck 
dit punt kort toe. In essentie komt het er op neer dat de 
provincieraadsbeslissing van 16 november 2006 finaal kan 
uitgevoerd worden. Belangrijk is dat op basis van het 
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provinciedecreet het provinciebestuur niet kan participeren in een 
nv. De POM kan dit wel. 
 
De heer Tanguy Veys merkt op dat de resultaten van de audit pas 
bekend zullen zijn tijdens de zitting van de provincieraad. Hij vindt 
dat dit vroeger zou moeten kunnen: het dossier staat of valt 
volgens hem met de resultaten van de audit. Gedeputeerde De 
Buck antwoordt dat het tijdskader van buitenaf is opgelegd. Hoe 
dan ook verwerft Artexis de meerderheid van de aandelen. En als 
het provinciebestuur kiest voor gewoon aandeelhoudersschap, kan 
de inhoud van artikel 1 van het provincieraadsbeslissing van 16 
november 2006 niet afgedwongen. Daarom is de keuze voor een 
participatie met gewaarborgde rechten zoals voorzien in de 
aandeelhoudersovereenkomst aangewezen. 
 
De heer Veys meent dat de gerechtelijke procedures toch 
afgelopen zijn, dus is er volgens hem geen belemmering meer voor 
de audit. Gedeputeerde De Buck antwoordt dat de deputatie 
gedaan heeft wat ze kon; er is nood aan een snelle beslissing om 
artikel 1 te kunnen realiseren. 
 
De heer Beke stelt dat in de eerste commissie de modaliteiten voor 
de aanduiding van bestuurders besproken werden. Is het zo dat de 
provincieraad de voordracht bekrachtigt? Gedeputeerde De Buck 
meent dat daartegen geen bezwaar is. De heer Veys vraagt of de 
provincieraad dan zelf geen voordracht kan doen. Gedeputeerde 
De Buck zegt dat de deputatie de voordracht zal doen.De voorzitter 
van de provincieraad, de heer Marc Lootens repliceert eveneens 
op de tussenkomst van de heer Veys en stelt dat in de eerste 
commissie door gedeputeerde Vercamer reeds duidelijk werd 
geantwoord., . 
 
De heer Franck vraagt of Newco nog moet opgericht worden. 
Directeur De Pauw bevestigt dit. 
 
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 

10. Varia 
De voorzitter stelt vast dat de agenda is afgewerkt. Hij geeft nog de 
kans aan de leden die te laat binnen kwamen om vragen te stellen 
over de eerder behandelde punten. Er zijn geen vragen. 
Gedeputeerde De Buck bedankt om de vergadering te laten 
doorgaan in het Huis van de economie. Hij nodigt samen met de 
voorzitter de leden uit op een drankje. Wie wil, kan tevens een 
rondleiding krijgen in het Huis. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 19u45.




